

Franckesche Stiftungen zu Halle

Lebenslauf von Christian Christoph Wolf.

Wolf, Christian Christoph

Halle (Saale), 30.05.1710

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

[urn:nbn:de:gbv:ha33-1-209684](https://nbn-resolving.org/urn:nbn:de:gbv:ha33-1-209684)

Christianus Christophorus Wolf,
 natus Mega-Schwoeteni, quod in
 chia Veteri situm, anno Christi 1686, Pa-
 tre Jacobo Wolf, Pastore animarum ejus
 loci, Matre vero Elisabetha Sophia An-
 nersinn. Paterna informatione fuit
 itaq; est usq; ad annum aetatis duode-
 cimum, quem agens à Patre missus
~~per~~ Stendaliam, Scholae ejus Rectori
 In. Gaiam Götclmū ~~WAPPERTUN~~
 et Con-Rectorem In. Samuelem Lüt-
 rium ~~GOESEN~~, Praeceptores habuit.
 Horum institutione per sex annos
 usus iuxta Parentis Brunsvigam
 it, ibiq; ex ore beati In. Iohannis
 Alberti ~~GEHARDI~~, Rectoris Gymna-
 sii Martinei, disciplinarū Audistae
 ventuti necessariarū scientiam hausit.
 Con-Rectorē habuit In. Danielem
~~POTEMANNUM~~. Per duos fere an-
 nos hū commoratus Halam demigra-
 vit, Abboz civū Academicorum

209. 201.
se inferi nomen suum curavit, Pro.
Lectore Magnifico Dn. J. Hoffmanno,
Facultatis Philof Decano Dn. Sper-
lette, Philof. P.P. a.C. 1707. Ubi cum
per annum, et quod excurrit, studio
Theologico dedisset operam, sei-
nuta opinione citig ad institutionem
puellarum, qua in scholis orphanorum
trophei informantur, vocatus est,
et simul ad mensam, quam vocant
ordinariam, à Deo paratam egenis,
receptus. ~~est~~. Accessit itaq ad cumu-
lum beneficiorum à Deo mihi collatorum,
ingens hoc beneficium, ut non solum
quoad animam, verum quoad corpus
etiam eam in domo patri possem.
Sit ~~Deo~~ Laus et Gloria in secula,
Amen! Sabam Kalas in Museo
d. 30. Maji 1710.